
Zápisnica z 5. riadneho zasadnutia AS TU 
24. apríla 2014 o 09.30 h 

Trnavská univerzita v Trnave, Aula Pazmenum, Univerzitné námestie č. 1, Trnava 
 
 

Prítomní:  RNDr. Bc. Alžbeta Benedikovičová, PhD., Mgr. Jana Bronerská, prof. MUDr. Miroslav 
Danaj, CSc., prof. PhDr. Gustáv Dianiška, CSc., ThDr. Ján Ďurica SJ, PhD., Katarína Galajdová, 
PhDr. Kristína Grendová, PhD., prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc., doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. 
JUDr. Monika Jurčová, PhD., doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD., prof. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD. 
(ďalej len „predsedníčka AS TU“), Bc. Rastislav Krátky, PhDr. Pavol Krištof, PhD., doc. ThDr. Jozef 
Kyselica SJ, PhD., PaedDr. Viera Lagerová, PhD., Matúš Lukačovič, PhDr. Marián Manák, PhD., 
Ivana Navrátilová, JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., doc. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., Oliver Selecký, 
Diana Slováčiková, Martin Šlachta, Mgr. Soňa Štefániková, Alica Štiglicová, JUDr. Peter Varga, PhD.  
 
Ospravedlnení: doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., doc. Mgr. Mgr. Andrej Démuth, PhD., doc. PhDr. 
Ivan Gerát, PhD., Bc. František Ivanič, Mgr. Lukáš Jeník, PhD., Elena Karasová, Vladimír Lazový, 
Mgr. Peter Lenčo, PhD., PhDr. Eva Nemčovská, PhD., PaedDr. Milan Pokorný, PhD., PhDr. Peter 
Rusnák, PhD., Mgr. Miroslav Švaro, 
 
Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor TU, doc. PhDr. Ing. Blanka Kudláčová, PhD., doc. 
PhDr. Ľubica Ilievová, PhD. prorektorka TU, prof. RNDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., prorektor TU,  
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení AS TU 
3. Výročná správa o činnosti Trnavskej univerzity za rok 2013 
4. Výročná správa o hospodárení Trnavskej univerzity za rok 2013 
5. Návrh rozpočtu Trnavskej  univerzity v Trnave na rok 2014 
6. Dlhodobý zámer Trnavskej univerzity v Trnave na obdobie 2015 – 2020 
7. Rôzne 

 
 
Bod 1 – Otvorenie  
 
 Piate riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „AS 
TU“) otvorila predsedníčka AS TU.  
 Privítala prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., rektora TU, doc. PhDr. Ľubicu Ilievovú, PhD. 
prorektorku TU, prof. RNDr. Ladislava Csontosa SJ, PhD., prorektora TU a doc. PhDr. Ing. Blanku 
Kudláčovú, PhD., prorektorku TU.  Informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 
Rokovacieho poriadku AS TU ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí.  

Následne skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý pristúpil k voľbe svojich pracovných 
orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 5R-1/24042014 
 AS TU schvaľuje za skrutátorov 5. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú časť            
dr. Benedikovičovú a za študentskú časť Martina Šlachtu.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    25 
Za:       25        
Proti:           0      
Zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 
 
 
 



Uznesenie AS TU 5R-2/24042014 
 AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 5. riadneho zasadnutia AS TU dr. Nevolnú, 
za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť doc. Hladkého a za študentskú časť Matúša 
Lukačoviča.  
  
Hlasovanie: 
Prítomní:     25 
za:         24           
proti:            0      
zdržal sa:      1 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov prijaté. 
 
Uznesenie AS TU 5R-3/24042014 
 AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 5. riadneho zasadnutia AS TU dr. Krištofa 
a Alicu Štiglicovú. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     25 
Za:               24   
Proti:            0       
Zdržal sa:     1   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov prijaté. 
 
 Predsedníčka AS TU informovala o návrhu programu rokovania 5. riadneho zasadnutia AS 
TU, ktorý rozoslala spolu s pozvánkou. V diskusii vystúpil prof. Held, ktorý poukázal na skutočnosť, 
že materiály na rokovanie neboli rozoslané spolu s pozvánkou a žiadal vysvetlenie. Predsedníčka AS 
TU informovala, že v tomto roku ministerstvo meškalo s rozpisom dotácií a na rokovanie AS TU 
mohli byť materiály predložené až po ich schválení na Kolégiu rektora TU, ktoré sa konalo 23. 4. 
2014.  Uviedla, že je možné podať námietku pre nedodržanie lehoty podľa Rokovacieho poriadku, 
o ktorej hlasuje AS TU. Prof. Held uviedol, že námietku nepredloží. AS TU prešiel k schvaľovaniu 
programu a prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-4/24042014 
 AS TU schvaľuje program 5. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie. 
2. Kontrola uznesení AS TU. 
3. Výročná správa o činnosti Trnavskej univerzity za rok 2013. 
4. Výročná správa o hospodárení Trnavskej univerzity za rok 2013. 
5. Návrh rozpočtu Trnavskej  univerzity v Trnave na rok 2014. 
6. Dlhodobý zámer Trnavskej univerzity v Trnave na obdobie 2015 – 2020. 
7. Rôzne. 

 
Hlasovanie:   
Prítomní:      25 
Za:            25 
Proti:             0       
Zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 
 
 
Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo potrebné 
kontrolovať.  
 
 
 
 



Bod 3 – Výročná správa o činnosti Trnavskej univerzity za rok 2013 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že na základe § 9 ods. 1 písm. k)  zákona č. 131/2002 Z. z. 
o vysokých školách AS schvaľuje výročnú správu o činnosti a výročnú správu o hospodárení 
predloženú rektorom. Následne poprosila rektora TU, aby ako predkladateľ materiálu informoval 
o návrhu. 

Rektor TU uviedol, že výročná správa bola spracovaná v pôsobnosti prorektora, prof. 
Csontosa, preto ho požiadal, aby návrh priblížil. 

Prorektor TU pre vedu a výskum uviedol, že výročná správa mapuje činnosť TU za celý rok 
2013 a bližšie priblížil obsah výročnej správy.  

Následne predsedníčka AS TU otvorila diskusiu. Keďže nik z členov senátu nemal žiadne 
otázky ani pripomienky,  bola diskusia  uzatvorená a AS TU prešlo k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 

 
Uznesenie AS TU 5R-5/24042014 

AS TU schvaľuje Výročnú správu o činnosti TU v Trnave za rok 2013. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   25 
Za:           25 
Proti:         0   
Zdržal sa:  0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 
 
 
Bod 4 – Výročná správa o hospodárení Trnavskej univerzity za rok 2013 
 

Predsedníčka AS TU vyzvala rektora TU, ako predkladateľa, aby informoval o návrhu.  
Rektor uviedol, že správa obsahuje informácie a  výsledky univerzity v oblasti hospodárenia 

a rozvoja univerzity. Požiadal prorektora Csontosa, aby návrh prezentoval podrobnejšie.  
Prorektor uviedol, že správa bola spracovaná v súlade s metodikou ministerstva, obsahuje celý 

rad tabuľkových príloh, v ktorých je podchytené využitie peňažných prostriedkov poskytnutých 
ministerstvom školstva v podobe dotácií, ďalej z grantov, z hospodárskej činnosti a podnikateľskej 
činnosti. Konštatoval efektívne hospodárenie univerzity v roku 2013, aj napriek ťažkej situácii 
vysokého školstva, čo je potešujúca informácia.  

Následne predsedníčka AS TU otvorila diskusiu. Keďže nik z členov senátu nemal žiadne 
otázky ani pripomienky,  bola diskusia  uzatvorená a AS TU prešlo k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 5R-6/24042014 

AS TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení TU v Trnave za rok 2013. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   25 
Za:           25   
Proti:          0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 
 
 
Bod 5 – Návrh rozpočtu Trnavskej  univerzity v Trnave na rok 2014 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. f) zákona č. 131/2002 Z. z. 
o vysokých školách akademický senát schvaľuje návrh rozpočtu predloženú rektorom. Vyzvala rektora 
ako predkladateľa návrhu, aby priblížil návrh rozpočtu. 

Rektor stručne informoval o príprave a spracovaní rozpočtu a následne informoval, že sa 
konkrétnejšie k návrhu vyjadrí doc. Kudláčová, prorektorka TU.  
 Prorektorka pre rozvoj, doc. Kudláčová, uviedla, že vysoké školy na SR v roku 2014 dostali 
o 900 000 € menej v podobe dotácií v porovnaní s minulým rokom. TU však mala navýšenú dotáciu 



o 327 000 €, čo možno odôvodniť pomalším tempom klesania počtu študentov oproti iným 
univerzitám, a taktiež veľmi dobrými výsledkami v oblasti vedy. 
 V oblasti miezd sme v roku 2014 dostali o 297 481 € viac oproti minulému roku, čo spôsobilo 
aj zvyšovanie miezd zo zákona a v súvislosti s rokovaniami s odborovými zväzmi. Celková 
valorizácia predstavuje 249 676 €, ktorú bude TU vyplácať.  
 V rámci tovarov a služieb bolo univerzite pridelených o 157 246 € viac v porovnaní 
s minulým rokom. Jednou z najvyšších položiek, ktorú TU vynaloží tento rok je 65 000 €, čo je 
polovica z ceny za odkúpenie parkoviska pri budove TU, ktorú TU odkúpi od mesta Trnavy do 
osobného vlastníctva. Ďalšou veľkou položkou budú finančné prostriedky na vybavenie internátu.  

Informovala o dofinancovaní súčasti v zmysle pravidiel hospodárenia, v ktorých je v § 16, 
ods. 3c uvedené: Tie súčasti univerzity, ktoré po rozdelení dotácie v zmysle ods. 2 a po započítaní 
čiastky vo výške 50 % zostatku školného danej súčasti k 31. decembru predchádzajúceho roka 
nedosiahnu sumu funkčných platov všetkých zamestnancov danej súčasti za predchádzajúci 
kalendárny rok. Minulý rok bola týmto spôsobom dofinancovaná TF TU vo výške 148 996 €, v tomto 
roku je to takisto TF TU, avšak o 27 000 € menej, čo je spôsobené zvyšovaním výkonov TF TU 
v oblasti vedy.  

V rámci diskusie vystúpil prof. Held, ktorý sa informoval ohľadom miezd za vedu 
a pedagogický výkon.   
 Keďže nik z členov senátu nemal žiadne ďalšie otázky ani pripomienky, bola diskusia  
uzatvorená a AS TU prešiel k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 5R-7/24042014 

AS TU schvaľuje rozpočet Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2014. 
 

Hlasovanie:   
Prítomní:   26 
Za:           26 
Proti:          0       
Zdržal sa:    0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 
 
 
Bod 6 - Dlhodobý zámer Trnavskej univerzity v Trnave na obdobie 2015 – 2020 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. j) zákona č. 131/2002 Z. z. 
o vysokých školách akademický senát schvaľuje návrh dlhodobého zámeru TU, ktorý predložil rektor 
univerzity. Vyzvala rektora TU ako predkladateľa, aby priblížil návrh.  

Rektor uviedol, že ide o najdôležitejší materiál v súvislosti s činnosťou univerzity. Je 
pripravovaný na obdobie nasledujúcich šiestich rokov. Je to základný dokument upravujúci poslanie, 
úlohy a zámery v jednotlivých oblastiach pôsobenia univerzity. Úlohou tohto dokumentu je definovať 
smerovanie univerzity, ako i jej ciele, kľúčové nástroje na ich dosahovanie a hodnotenie z dlhodobého 
hľadiska.  

Priblížil priebeh spracovania návrhu, pri ktorom vychádzali z rôznych materiálov platných 
v rámci EU, pri spracovaní sa vychádza hlavne z analýzy SWOT – čo je zhodnotenie silných a slabých 
stránok univerzity. Uviedol, že návrh sa skladá z dvoch častí – všeobecná a osobitná časť. Všeobecná 
časť obsahuje východiská dlhodobého zámeru – silné a slabé stránky. Osobitná časť reaguje na slabé 
stránky, zaoberá sa tým, čo treba dosiahnuť a riešenie oblasti nedostatkov.  

Uviedol, že materiál bol schválený na zasadnutí Vedeckej rady TU dňa 19. 3. 2014 a taktiež 
Kolégiom rektora na zasadnutí dňa 23. 4. 2014. 

Informoval o plánovanom zasadnutí akademickej obce dňa 6. 5. 2014, na ktorom bude 
prerokovávaný tento dlhodobý zámer, za účelom toho, aby sa k danému materiálu mohli  vyjadriť 
ostatní členovia akademickej obce TU. Až po zasadnutí akademickej obci bude prerokovávaný 
s ministerstvom, ktorý ho musí schváliť.  

Následne predsedníčka AS TU otvorila diskusiu. Keďže nik z členov senátu nemal žiadne 
otázky ani pripomienky,  AS TU prešiel k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 
 
 
 



Uznesenie AS TU 5R-7/24042014 
AS TU schvaľuje Dlhodobý zámer Trnavskej univerzity v Trnave na obdobie rokov 2015 – 

2020. 
 

Hlasovanie:   
Prítomní:   26 
Za:           26 
Proti:          0       
Zdržal sa:    0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 
 
 
Bod 7 - Rôzne 
 

V rámci bodu Rôzne predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva AS TU dňa 
24. apríla 2014, ktoré sa zaoberalo prípravou programu 5. riadneho zasadnutia AS TU. 

Predsedníčka AS TU vyzvala prof. Helda ako zástupcu AS TU v Správnej rade TU, aby 
informoval členov AS TU o zasadnutiach SR TU. Prof. Held uviedol, že Správna rada nezasadala. 
  Predsedníčka AS TU požiadala dr. Vargu ako zástupcu AS TU v RVŠ, aby informoval o jej 
činnosti. Dr. Varga uviedol, že RVŠ od zasadnutia, o ktorom informoval na predchádzajúcom 
zasadnutí AS TU, nezasadala. Rovnako informoval Oliver Selecký, zástupca AS TU v ŠRVŠ. 
  Predsedníčka AS TU informovala o doplňujúcich voľbách do ŠRVŠ, ktoré sa konali v dňoch 
7. – 9. 4. 2014, a zároveň poďakovala volebnej komisii za hladký priebeh a ich prácu. 
  Ďalej v rámci tohto bodu informovala o zaslaní formulára študentskej časti AS TU týkajúci sa 
pozastavenia členstva v AS TU. Vzhľadom na skutočnosť, že viacerí zo študentov budú v priebehu 
tohto roka riadne končiť štúdium na TU, je potrebné, aby v prípade ak majú záujem byť naďalej 
členmi AS TU pred tým, než riadne ukončia štúdium v 1. alebo 2. stupni, vyplnili žiadosť 
o pozastavenie členstva a odovzdali ho vlastnoručne podpísaný tajomníčke AS TU, Lívii Macáškovej, 
na rektorát TU. Na základe tejto doručenej písomnej žiadosti, sa im členstvo pozastaví odo dňa 
nasledujúceho po dni riadneho skončenia štúdia. Členstvo sa obnoví dňom, keď sa opäť stanú členom 
akademickej obce fakulty, za ktorú boli zvolení. V čase pozastavenia členstva sa budú v zmysle 
Rokovacieho poriadku AS TU považovať za neprítomných na rokovaní AS TU.  
  Prof. Held – požiadal na minulom zasadnutí o prehodnotenie znenia smernice o cestovných 
náhradách, avšak do dnešného dňa mu nebola doručená žiadna odpoveď. Rektor uviedol, že vec 
nebolo možné vecne vybaviť vzhľadom na určité právne prekážky. Vzhľadom na neprítomnosť 
kvestora TU bude vec prerokovaná budúci týždeň.  
  Keďže nik z prítomných členov AS TU nemal ďalšie námety do diskusie, predsedníčka AS 
TU poďakovala prítomným za ich účasť na 5. riadnom zasadnutí AS TU a rokovanie ukončila. 
 

V Trnave, 24. apríla 2014 
 
 
 
 
Schválil:                         prof. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                           PhDr. Pavol Krištof, PhD., člen AS TU  
  
  
  
                                        Alica Štiglicová, členka AS TU   
  
 
 
Spracovala:                     Lívia Macášková, tajomníčka AS TU  


